

NOTICES OF MOTIONS FOR PRODUCTION OF PAPERS

No. 82—Mr. Rowland—January 22, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the final report by General Dare, prepared recently for the Privy Council Office.

No. 83—Mr. Broadbent—January 22, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the most recent short-range forecast of unemployment in Canada, prepared in the Department of Finance.

No. 84—Mr. Broadbent—January 22, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the most recent short-range forecast of the performance of the Canadian economy, prepared in the Department of Finance.

No. 222—Mr. Nowlan—May 15, 1973

That an Order of the House do issue for (a) a copy of all correspondence, telegrams, memoranda and any documents between the Minister of Finance and/or other responsible Ministers and the auditing firm England, Leonard and MacPherson in regard to the auditing account for Central Mortgage and Housing Corporation between the years 1965-1972 inclusive (b) a copy of all correspondence, memoranda and documents setting out in detail the terms and conditions of the resignation from the accounting firm England, Leonard and MacPherson by the then Minister of Finance, Mr. Edgar Benson (c) a copy of the papers and the evidence which were put before the Prime Minister and referred to by him in his answer about Mr. Benson's appointment set out on page 3,712 of Hansard of Monday, May 14, 1973.

No. 225—Mr. Stackhouse—May 28, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of all correspondence between the government and the legal counsel for Yves Geoffroy relating to the request for a new trial.

No. 240—Mr. Mazankowski—September 11, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the complete report arising out of the investigation, which was ordered by the Minister of Transport, involving the explosion and destruction of an Air Canada DC-8 jetliner at the Toronto International Airport on or about June 21, 1973.

AVIS DE MOTIONS PORTANT PRODUCTION DE DOCUMENTS

N° 82—M. Rowland—22 janvier 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du rapport définitif que le général Dare a récemment rédigé à l'intention du Bureau du Conseil privé.

N° 83—M. Broadbent—22 janvier 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la plus récente prévision à court terme du ministère des Finances concernant le chômage au Canada.

N° 84—M. Broadbent—22 janvier 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la plus récente prévision à court terme du ministère des Finances concernant le rendement de l'économie canadienne.

N° 222—M. Nowlan—15 mai 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production a) de copie de toute correspondance, télégrammes et notes et de tout document échangés entre le ministre des Finances et/ou d'autres ministres responsables et la Société de vérificateurs comptables England, Leonard et MacPherson en ce qui concerne la vérification des comptes de la Société centrale d'hypothèques et de logement de 1965 à 1972 inclusivement, b) une copie de toute correspondance, notes et documents exposant en détail les modalités et conditions de la démission du ministre des Finances en fonction, l'honorable Edgar Benson, de la Société de vérificateurs comptables England, Leonard et MacPherson, c) une copie des documents et témoignages présentés au Premier ministre et auxquels il a fait allusion dans sa réponse au sujet de la nomination de l'honorable Edgar Benson, telle qu'elle figure à la page 3,711 des *Débats* du lundi 14 mai 1973.

N° 225—M. Stackhouse—28 mai 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de toute correspondance échangée entre le gouvernement et le conseiller juridique de Yves Geoffroy au sujet de la demande d'un nouveau procès.

N° 240—M. Mazankowski—11 septembre 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production d'une copie du rapport complet rédigé à la suite de l'enquête ordonnée par le ministre des Transports au sujet de l'explosion d'un avion à réaction DC8 d'Air Canada à l'aéroport international de Toronto vers le 21 juin 1973 ou à cette date.